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5 هزار واحد مسكن مهر مازاد بر تقاضا در آذربايجان شرقي

استاندار آذربايجان شرقي گفت: در حالي كه تا چندي پيش صاحب خانه شدن براي جوانان ما يك رويا بود اما امروز به

جايي رسيدهايم كه تنها در استان آذربايجان شرقي 5 هزار واحد مسكوني مازاد بر تقاضا احداث شده است.

استاندار آذربايجان شرقي گفت: در حالي كه تا چندي پيش صاحب خانه شدن براي جوانان ما يك رويا بود اما امروز به جايي
رسيدهايم كه تنها در استان آذربايجان شرقي 5 هزار واحد مسكوني مازاد بر تقاضا احداث شده است.

به گزارش خبرگزاري فارس از بناب، احمدعليرضا بيگي امشب در جلسه مشترك شوراي برنامهريزي و توسعه استان و شهرستان بناب با
بيان اينكه ايجاد نشاط در ميان مردم از اهداف و برنامههاي دولت است، خاطرنشان كرد: حضور مسئولان عالي رتبه دولت در ميان

مردم و در دور افتادهترين روستاها عامل نشاط در ميان مردم است.

*مشاركت دادن همه اقشار مردم در تصميمگيريها ضامن نشاط در جامعه است
بيگي گفت: مشاركت دادن همه اقشار مردم در تصميمگيريها ضامن نشاط در جامعه است و دولت به اين مسئله توجه خاص دارد.

استاندار آذربايجان شرقي ديدار بيواسطه مسؤلان با مردم را از بركات نظام جمهوري اسلامي عنوان كرد و افزود: پيام اين ديدارها
عشق و دلدادگي دولت نسبت به مردم و اثبات اين مطلب است كه مردم به دولت برخاسته از خود اعتماد دارند.

از اعتماد آنها به دولتمردان و نشانگر اين نكته است كه مردم باور دارند از دولت حاكي  وي خاطرنشان كرد: توقع بالاي مردم 
خدمتگزاران آنها در دولت ميتوانند مشكلات را حل كنند.

بيگي اضافه كرد: دولت دهم حتي يك لحظه از موضوع رفاه و آسايش مردم كشور غافل نبوده و وقتي دولت كانون توجه خود را به
نقاط دوردست و محروم متمركز مي كند حكايت از عزم جدي براي برقراري عدالت اجتماعي دارد.

وي با بيان اين كه هدف از واقعي كردن قيمتها توزيع عادلانه ثروتهاي ملي است اظهار داشت: نتايج هدفمندي يارانهها آنقدر
مثبت خواهد بود كه با اطمينان ميتوان گفت هيچ فقيري در ايران پيدا نخواهد شد.

*شاخصهاي توسعه بناب بالاتر از متوسطهاي استاني است
بيگي با بيان اين كه شاخصهاي توسعه بناب در سطح قابل قبول و بالاتر از متوسطهاي استاني قرار دارد، افزود: زيرساختهاي اين

شهرستان تقريبا تكميل شده و از اين به بعد بايد شرايط مناسب براي سرمايهگذاري بيشتر در اين منطقه فراهم شود.
وي نقش شهرك صنعتي در اين امر را مهم توصيف كرد و گفت: لازم است موضوع تامين زمين براي شهرك صنعتي شماره دو بناب در

اولويت كار معاونت عمراني استانداري قرار گيرد.
بيگي همچنين بر توسعه خط آهن در اين شهرستان به علت دسترسي به غرب كشور و بازار كشور همسايه عراق تاكيد كرد.

وي با مثبت خواندن اقدام شهرداري بناب در احداث پارك مسافر در ورودي اين شهر گفت: اين گونه اقدامات براي تقويت جاذبههاي
گردشگري اين منطقه ضروري است و بايد افزايش يابد.
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